

Referat

Lokalrådsmøde den 2. marts 017

Afbud: Marcus, Erik G., Jette, Rune

I formandens og næstformandens fravær blev mødet styret af Kalle, der også skrev referat.

- Det rettede referat fra mødet i februar blev godkendt.
- Kalle oplyste, at Vima fabrikken er under nedrivning.
- Flemming fortalte, at herreklubben har arrangeret et foredrag med en siriusmand i salen på Rødegaard den 22. marts kl. 19.30.
- Erik fortalte, at spørgsmålet om etablering af fjernvarme i Resebro, Skærbæk og Voel afventer en vurdering af bæredygtighed og en yderligere myndighedsafgørelse. Et borgermøde om fjernvarme i Resebro afventer ligeså.
- Ingrid fortalte, at der i Linå blev omdelt flyers om borgermødet den 7. marts i Linå Forsamlingshus. Hun havde ekstra med, og efter en drøftelse blev det besluttet, at vi i Resebro også deler flyers ud i begrænset omfang. Ulla fandt det forkert, at alle ikke fik en. Lokalrådet var enig med hende, men på grund af tidsmangel valgte vi, at gøre det alligevel. Det er et principielt spørgsmål og skal tages op igen på et senere møde.
- Budskabet om borgermødet er at finde på hjemmesiden, og det blev oplyst, at det også er annonceret i avisen.

Borgermødet.

- Alle fra lokalrådet som deltager i borgermødet i Linå Forsamlingshus møder kl. 18.00 for at gøre klar til mødet. Birgitte står for styringen af forplejningen og indkøb. Lokalet er bestilt. Ingrid vil sammen med Jette sørge for, at der er lukket op kl. 18.00.
- Programmet udsendt af Marcus blev drøftet. Enighed om, at Marcus som formand styrer mødet. Han byder velkommen og præsenterer mødets gæster med titel. Første punkt er en velkomst til Anne Mette Lade, der præsenterer kommuneplan 2017 kort. Vigtigt at Anne Mette Lade inden mødet bliver klædt på til at kunne fortælle om, hvor det står med tanker og beslutninger om nedrivning af købmandsforretningen i Linå. Hun skal ikke overraskes på mødet. Det endelige program sendes til Anne Mette Lade af Marcus.
- Marcus skal endvidere undersøge, om der kommer en journalist til mødet. Marcus undersøger endvidere, om kommunens folk selv medbringer det grej, der skal til for at præsentere kommuneplan og vores program.
- Fra Marcus' programforslag er der følgende ændringer: Punktet "Marcus fremlægger lokalrådets holdning" udgår. Det erstattes med et oplæg fra Marcus til deltagerne i mødet, hvor de opfordres til at komme med spørgsmål, udsagn, meninger og ideer til kommuneplanen. Disse kan senere indgå i lokalrådets drøftelser og beslutninger.
- Marcus opsummerer efter dette hovedindtryk fra deltagerne og afslutter evt. sammen med Anne Mette Lade mødet.

Andet.

- Rune og Majken vil på et senere møde – evt. i april – komme med forslag til etablering af en fælles facebook præsentation af hele lokalrådets område.
- Byportalen er lukket ned, og inden den 1. april kan der søges midler til aktiviteter i Resebro.
- Birgitte oplyste, at web adressen er betalt. Ingrid og Jette får en pk. Papir til flyers.
- Ulla mente, at der skulle laves en ny video. Dette punkt skal tages op på april mødet.
- Der er friluftstrategimøde tirsdag den 21. marts.
- Nærdemokratiudvalgsmøder. Skal vi drøfte deres dagsordener på vores møder? Tages op.

Næste møde: den 6. april 2017 på Rødegaard kl. 17.00. Referent: Kalle den 2. marts 2017.